

# Program ASK Putra jadi tarikan di UPM

KUALA LUMPUR 25 April - Program Amal Seni Kreatif UPM (ASK Putra) akan dijadikan acara utama Universiti Putra Malaysia (UPM) dalam usaha memartabatkan bidang itu di negara ini.

Pengarah Pusat Kebudayaan dan Kesenian Sultan Salahuddin Abdul Aziz Shah universiti itu, Anuar Ahmad berkata, meskipun ASK Putra baharu memasuki tahun kedua penganjuran, namun pengisian acaranya dilihat mampu menarik perhatian orang ramai terutama penggiat dan pencinta seni.

"Program ini melibatkan pameran, demonstrasi dan jualan dengan menghusus kepada batik dan seni khasnya seni visual iaitu lukisan, fotografi dan kraf kayu yang sudah tentu mempunyai golongan penggiat dan penggemar tersendiri.

"Sehubungan itu, ASK Putra

akan ditambah baik tahun demi tahun supaya menjadi platform terbaik kepada penggiat-penggiat seni tersebut terutama penggiat seni UPM sendiri mengetengahkan karya-karya mereka," katanya.

Beliau berkata demikian kepada pemberita selepas majlis Perasmian ASK Putra 2013 di Pusat Kebudayaan dan Kesenian Sultan Salahuddin Abdul Aziz Shah, UPM di sini hari ini.

Majlis perasmian tersebut disempurnakan Timbalan Naib Canselor Hal Ehwal Pelajar dan Alumni UPM, Prof. Dr. Muhammad Shatar Sabran.

ASK Putra 2013 yang turut dianjurkan bersama Fakulti Bahasa Moden dan Komunikasi, Bahagian Hal Ehwal Pelajar serta Jabatan Muzik Fakulti Ekologi Manusia UPM berlangsung bermula hari ini sehingga 28 April.

Penganjuran bertemakan 'Ciptaan Agung Bangsa Melayu' itu akan diisi dengan pelbagai acara antara lain seperti bengkel kraf kaca dan kayu, pameran senjata tradisional dan tekstil.

Tambah Anuar, adalah menjadi hasrat UPM supaya ASK Putra menjadi ikon acara yang gah serta dikenali masyarakat dalam dan luar negara.

"UPM berharap bidang seni kreatif terutama warisan-warisan Melayu dapat dikekalkan, dipelihara malah diperkenalkan kepada generasi muda melalui penganjuran program ini," katanya.

**MUHAMMAD Shatar Sabran (kiri) diberi penerangan oleh Anuar Ahmad (kanan) mengenai sebuah pasu Melayu lama selepas merasmikan bahan artifak di Universiti Putra Malaysia, Serdang, Selangor, semalam.**

